
 

Dato: 12/12/2023 18.00 

Deltagere: 
Jesper Lauridsen (JL),  Chris?an Winnem (CW),  Thomas Bach Møller (TM),  Jogvan Joenssen (JJ), 
Mia Trosbjerg (MT), Kenneth Juul Nielsen (KJ), Henning Lander (HL), Gregers Nielsen (GN) 
AOud: Mads, Kim. 

Godkendelse af referat fra sidste møde:  

Emne Orientering/Beslutning Ansvarlig

Formand 

NæsTormand 

Kasserer 

Havnen E"er en længere periode med udfald på både brand- og 
indbrudsalarmer, har bestyrelsen beslu:et at udski"e begge 
anlæg hur<gst muligt.

Klubhus 

Ungdom 

Motor 

Kølbåd 

PR 

Bestyrelsesmøde Referat 



Nye emner ?l 
behandling

-GF 2024  

Dagsorden og poster gennemgået. 

-Saunaprojekt og fysiske rammer 

Der er ikke noget i nyt i sagen om saunaprojektet med 
arkitektskolen og bestyrelsen afventer evt. nyt i sagen 

Der har været en mindre gruppe af medlemmer som i foråret 
2024 kiggede på klubbens fysiske rammer.  Gruppen forsøges 
genopstartet i begyndelsen af det nye år.  

Nyt fra klubhusudvalg 

• Bestyrelseslokalet saneres og nyindre:es 

• Spisning og foredrag 30/1 2025. 

• Spisning inden generalforsamling (husk <lmelding) 

• Foredrag 27/3.  

• Det forventes at der snart udbydes nyt tøj <l 
medlemmer (kasket, hoodie mm.) Tøjet vil kunne 
bes<lles via hjemmesiden hos Stark, hvorved der 
undgås et lager i klubhuset. 

-RIB og Reklamefilm (ungdom) 

-Sejlklubbens røde RIB er nedslidt og kan måske renoveres. 
Sejlklubben har modtaget fondsmidler mm., som kan indgå i 
finansieringen af en ny RIB. Købet af en ny RIB skal ses som en 
investering i sikkerhed for både jollesejlere og klubbens 
”almindelige” sejlere generelt. Med sin størrelse og motorkra" 
vil en ny RIB kunne bruges i flere situa<oner.  

-Ungdomsafdelingen ønsker at gøre reklame for klubben 
gennem en videoreklame som kan vises i Kino Den Blå Engel i 
en periode.  

-

Næste møde 9/1/25 18.00

Evt. -  

Emne Orientering/Beslutning Ansvarlig


